

matrix media agency (est 2000)

(updated
May 2019)
2019年5
月更新

Matrix Music Store & Play

(networked ip audio decoder)

(the evolution of music broadcast)

- Matrix Music Store & Play is a Professional, tamper proof music player
- Matrix Music Store & Play 是一个专业化，防篡改的音乐解码器
- Remote access and control capable via internet and local network
- 可通过局域网和当地网络进行远程连接及操控
- Full complete infinite time and date coding for accurate music playlists/time periods
- 具备日期和时间的解码功能，提供精确的音乐曲目/播放时段
- Standard RCA audio output directly to the mixer/amplifier
- 标准的 RCA 音频输出直接到混音器/扩音器
- Volume, playlists and file; all by remote download to the Matrix Music Store & Play unit within the hotel
- 声音，曲目及文件，这全部在酒店内由远程下载到 Barix 设备
- Local file storage on the player with cloud server back up.
- 当地文件储存于 Barix 解码器，由云端伺服器提供支援
- Low power consumption and very low heat generation.
- 耗电量低，且只产生相当低的发热量
- No traditional HDD, uses the latest flash drive technology, therefore not susceptible to crashing.
- 使用最新的快闪磁碟技术，无传统的硬磁盘驱动器，所以不易损坏/死机
- Uses Linux operating system which is very robust and more secure/safer than Windows, Android etc
- 使用 Linux 操作系统，相对于 Windows, Android 等，更稳固及安全

matrix media agency (est 2000)

- Once a day/week or a custom time file check with cloud server to update music and files.
- 通过云端伺服器在每天/每周或特定的时间里进行文件检查，去更新音乐及文件
- Very small internet foot print – will need a PORT to be forwarded with your IT department
- 由于其在网上足迹很小，因此需要 1 个由酒店电脑资讯部提供的专用端口访问
- Not susceptible to iPod style fiddling, unreliability or theft
- 相比 iPod 模式，其操作烦琐，不可靠或被盗窃的问题，Barix 更胜一筹
- Units are mounted in the outlets audio rack taking up very little space
- 设备都置放于区域的音频设备支架台上，只占用很小的空间
- Includes System admin support and service support
- 包括系统的行政支援及服务支援
- Most importantly doesn't require your staff to maintain the system as iPods require and allows your staff to concentrate on your guests.
- 更重要的一点是，这不像 iPods 那样需要酒店员工去维护系统，让酒店员工可投入更多的时间于客服上。
- IP Audio system – MATRIX STORE & PLAY EX100L individual sound unit; Dimensions 108x38x78.7mm (4.25x1.5x3.1 inch) and would be located in each outlet. These units will require 24hour remote access.
- IP 音频系统 – MATRIX STORE & PLAY EX100L individual sound unit; 其规格是 108x38x78.7 毫米 (4.25x1.5x3.1 英寸)，设备将放置于每个区域。这些设备需要 24 小时的远程连接。

matrix media agency (est 2000)



The player size is not much larger than the iPod classic unit.



RCA AUDIO/ ETHERNET / MICRO USB POWER

Matrix Media Agency
Suite 17B, WING LOK TRADE CENTRE
235 WING LOK STREET SHEUNG WAN. HONG KONG

matrix media agency (est 2000)



Grand Hyatt Xian China

Matrix Media Agency
Suite 17B, WING LOK TRADE CENTRE
235 WING LOK STREET SHEUNG WAN. HONG KONG